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Pan 

BŁAŻEJ PAPIERNIK   

Radny Rady Miejskiej   

w   K o s z a l i n i e  

 

 

Odpowiadając na Pana interpelację zgłoszoną w okresie międzysesyjnym dotyczącą zmiany 

organizacji ruchu na ulicy Batalionów Chłopskich informuję, że ulica ta - na odcinku od budynku nr 24 

do budynku nr 26, nie jest oznakowana znakiem B-35 „zakaz postoju”, tylko znakiem B-36 „zakaz 

zatrzymywania się”.  

Chwilowe wstrzymanie robót nie jest wystarczającą przesłanką do zmiany organizacji ruchu 

polegającą na dopuszczeniu do postoju i parkowania pojazdów na powyższym odcinku ulicy Batalionów 

Chłopskich.  

Zarówno wykonawca robót rozbiórkowych wiaduktu, jak i inwestor - Gmina Miasto Koszalin, dążą 

do jak najszybszego udrożnienia ulicy Batalionów Chłopskich ze względu na znaczne utrudnienia 

w  ruchu na terenie Miasta, spowodowane wyłączeniem z ruchu odcinka powyższej ulicy, 

przy jednoczesnym prowadzeniu innych inwestycji drogowych.  

Dopuszczenie do ruchu zamkniętego odcinka ulicy Batalionów Chłopskich uzależnione jest od 

otrzymania zgody na dalsze prowadzenie prac rozbiórkowych i możliwe jest w bardzo krótkim okresie 

czasu, a proponowana likwidacja tymczasowa oznakowania B-36 „zakaz zatrzymywania się” wprowadzi 

tylko dodatkowe zamieszanie dla uczestników ruchu.  

Ponadto mieszkańcy od momentu wprowadzenia ponad rok temu, oznakowania drogowego 

zakazującego zatrzymywania się, radzili sobie z parkowaniem na przedmiotowym odcinku ulicy 

Batalionów Chłopskich, a wprowadzone oznakowanie zwiększyło przepustowość ulicy i będzie 

obowiązywało docelowo.  

 Proponowane, chwilowe zmiany organizacji ruchu nie wpłyną pozytywnie na bezpieczeństwo 

uczestników ruchu drogowego, wprowadzą tylko niepotrzebny zamęt dla kierowców oraz służb 

odpowiedzialnych za egzekwowanie od kierujących stosowania się do  umieszczonego na ulicy 

oznakowania drogowego, wobec czego nie znajduję uzasadnienia dla wprowadzenia proponowanej 

w Pana interpelacji zmiany oznakowania.  

 

 

Prezydent Miasta  
  Piotr Jedliński   

 


